期刊概况 编委会 网上投稿 过刊浏览 广告合作 专家学者 期刊订阅

中国肿瘤临床

临床应用

最新目录|下期目录|过刊浏览|高级检索

◀◀ 前一篇 | 后一篇 ▶▶

## 77例25岁以下女性乳腺癌临床特点及预后分析\*

张艳琦,张丽娜,顾林

作者单位: 天津医科大学肿瘤医院乳腺二科, 国家肿瘤临床医学研究中心, 天津市肿瘤防治重点实验室, 乳腺癌防治教育部重点实验室 (天津市 300060)

Clinicopathological features and prognostic factors of breast cancer in women aged under 25 years: a report of 77cases

Yanqi ZHANG, Lina ZHANG, Lin GU

The Second Department of Breast Cancer, Tianjin Medical University Cancer Institute and Hospital, National Clinical Research Center for Cancer, Key Laboratory of Cancer Prevention and Therapy, Tianjin, Key Laboratory of Breast Cancer Prevention and Therapy, Tianjin Medical University, Ministry of Education, Tianjin300060, China

友情链接













版权所有 © 2013 《中国肿瘤临床》编辑部

地址: 天津市河西区体院北环湖西路肿瘤医院内 300060

电话/传真: (022)23527053 E-mail: cjco@cjco.cn cjcotj@sina.com 津ICP备1200315号